



## MINNESANTECKNINGAR

UNGDOMSLEDARE Avstämningsmöte ungdomsledare		DATUM 2019-04-04
UPPRÄTTAD AV Lars-Erik Eriksson	DELGES Samtliga ungdomsledare, styrelsen	

Noteringarna sparas ned under: <https://www.laget.se/Bandyledare/Document> samt finns tillgängliga i pappersform på kansliet i ungdomspärmen.

# Avstämmning

## 1. Grillning Northbike

Lars-Erik ber om ursäkt för kort ledtid men vi hoppas få ihop tre grillgång för att servera 1000 hamburgare. **OCH DET GICK BRA !!!**

## 2. Hall

Intet att säga, vi gör vad vi kan för att kommunen ska fatta skillnaden mellan projektfinansiering och lånefinansiering.

## 3. Organisation

Lars-Erik ber om hjälp i form av biträdande ungdomsansvarig, vi behöver fokusera för att bli bättre. Punkt på kommande möte.

## 4. Senior

Damerna håller på med att formera sig inför kommande säsong och kan välja mellan elit eller division 1. Bra stämning i truppen trots en minst sagt motig säsong. Kontakter med HAIK avseende samarbete inför kommande säsong.

Herrarna håller på med lagbygge och beroende på om HAIK kliver in i division 1 igen kommer det fram olika möjligheter.

## 5. Söråkers sport center SSC

Rolf Nyberg aviserar att kliva av som VD för bolaget men vi hoppas på att hitta en lösning som innebär utveckling av det som fungerat bra över åren.

## 6. Uppstartsläger

Diskussion kring vad vi kan göra för att starta igång nästa säsong på ett positivt sätt. Nordingrå har varit bra flera år men kanske vi kan hitta nya alternativ genom bandyhallen i Söderhamn eller Rättvik? L-E kollar med styrelsen.

## 7. Arbetsgrupp skridskoskola

Fokusområde inför kommande säsong. Arbetsgrupp kommer att formeras och LEE tar ärendet med styrelsen som den viktigaste frågan för kärnverksamheten.

## 8. Cup 2020

Vi håller koll på lördagen V8 2020 för att genomföra vår första cup!!

## 9. Nästa möte

Till nästa möte ansvarar samtliga grupper för att fundera på seriespel, träningsgrupper, tider införa kommande säsong. **OCH SOM VANLIGT** tjarar Lars-Erik på att alla ska anmäla grupperna till cuper!!!! Behöver ni hjälp så hör av er till styrelsen. Vi kollade på en enkel lista under mötet för att orientera oss kring cuper.

**Nästa möte 7 maj kl 18:00.**

## Övriga punkter, kvarstående sedan föregående möten

- |    |   |  |
|----|---|--|
| 1. | <b>Sponsorgrupp</b>                               | En av föreningens stora mål är att så snart som möjligt få igång en sponsorgrupp. Alla idéer och uppslag är välkomna så här av er till Anders Borg eller LEE!! Sprid budskapet inom era grupper.<br><br>181218/ Kvarstår!!<br><br>190404/ Kvarstår   |
| 2. | <b>Föreningsställ, värmeställ, jacka och byxa</b> | Vi kommer att samordna så att värmeställ kan köpas direkt från leverantör, i år finns stället troligen i svart. Respektive träningsgrupp får samordna lista över namn, storlek, namntryck etc. Föreningen ordnar sedan med föreningslogga och eventuella namntryck.<br><br>181218/ Trolig leverans V51, vi kollar kvaliteten på första leveransen.<br>190404/ Föreningsstället kör vi på i denna säsong och kommande säsong. Vi behöver fundera på modell för sponsring. |
| 3. | <b>Föreningsjacka</b>                             | Har diskuterats men här har LEE ingen konkret information.<br><br>181218/ Finns inte för beslut nu när vi är mitt i säsongen.<br><br>190404/ Kommande säsong, vilar.   |

---

4. <b>Träningströjor</b>	<p>Samordning inom träningsgrupperna som vanligt för inköpslistor, beställning och tryck ordnas genom föreningen.</p> <p>181218/ Ska ha levererats men fortfarande problem med tryck vad vi kan förstå?</p> <p>190404/ Kvarstår tills vi stämt av vid nästa möte.</p>
5. <b>Material i övrigt</b>	<p>Vi köper direkt från leverantör och prislistor samt katalog ska finnas på kansliet där Annelie samordnar löpande beställningar.</p> <p>181218/ Hur fungerar det?</p> <p>190404/ Resultat?</p>
6. <b>Fotografering</b>	<p>Styrelsen har fått in frågan om lagfotografering vilket vi inte hann med under mötet. <b>Finns intresset hos grupperna?</b> Återkom till LEE och Anders Borg.</p> <p>181218/ Vilande punkt, något att fundera vidare på</p> <p>190404/ Punkten kvarstår för bevakning inför kommande säsong.</p>
7. <b>Utbildningar</b>	<p>Finns kommande utbildningar externt men vi behöver kartlägga behoven för hela ungdom så att vi kan planera både för kort och lång sikt.</p> <p>Vi behöver dessutom lyfta föreningsdomare (ungdom) så att vi klarar de behov som föreningen har vid t.ex. poolspel.</p> <p>181218/ Tas på kommande styrelsemöte.</p> <p>190404/ Datum finns för bandykonvent i Söderhamn till hösten då vi kan köra allt som föreningsaktivitet för alla ledare som kan.</p>

---

—  
// Lars-Erik